
 

 

 

ÅRSMØTEPROTOKOLL 
Driftsår 2021 

 
 
 
Møtestad : Sørvisbygg – Suløen Båtforening 
 
 
Møtedato : Torsdag 3. mars 2022 
 
 
Oppstart :  Kl. 18.00 
 
 

 
 

 
 
 
 
 



DAGSORDEN 
 

OPNING 
Registrering av deltakarar 

 
 

2. Godkjenning av innkalling og sakliste 
Vedtak: Misforhold mellom heimeside og årsdokument på tidspunktet. Møtet 

kom difor seint i gang. Det er årsmøtedokumentet som gjeld. 
 
 
3. Val av møteleiar, sekretær og 2 medlemmer til å skrive under protokoll 
Innstilling: 

Møteleiar :  Johnny Nybø 
Skrivar:   Jan Helge Stadsnes 

         
Medlemmer til å skrive under protokoll 

Namn:   Rolf Gudmundset    
Namn:  Harald Nybø 

Vedtak: Vedtatt 
 
 
4. Årsmelding, driftsår 2021 
 
5. Rekneskap 
 
6. Innkomne saker 
 
7. Handlingsplan 
 
8. Budsjett 
 
9. Val 

 
 
 
 
 
 
 



 
4. Årsmelding – driftsår 2021 

 

Styresamansetting driftsåret 2021 
 Leiar,    Johnny Nybø    
 Nestleiar    Thorstein Vasset   
 Kasserar     Jan Helge Stadsnes    
 Styremedl.    Terje Holmedal   
 Styremedl.    Kåre Steinsvik    
 Varamedl.     Oddbjørn Storsten (trekt seg)   
 Varamedl.    Boris Erwied     

 
Hamne komité 

 Hamnesjef   Kåre Steinsvik   
 Medlem     Thorstein Vasset   

 
Husstyre 

 Leiar husstyre    Oddbjørn Storsten (trekt seg)  
 Medlem    Terje Holmedal   

 
Valkomité 

 Leiar,      Nils Ramsli    
 Medlem,      Hans Egseth     

 
Revisor 

 Revisor    Oddbjørn Storsten    
 

Medlemmar: 
Foreininga har 80 medlemmar (A-medlemmar) som har eigen båtplass og 4 B-
medlemmar utan båtplass. Medlemsmassen er stabil. 
 
Styremøte:  
I 2021 har det vore gjennomført 6 møter, og handsama 38 saker.  
I tillegg til dette har styret oppretta ei arbeidsgruppe som førebur saker for 
vidarebehandling i styret. Denne løysinga har gjort at vi har fått fylgt opp dei 
behov som foreininga har til handsaming. Arbeidsgruppa har hatt opptil fleire 
møter i månaden. 
 
 
 



 
Nokre saker som har vore behandla: 

 «språkvaska» Hamnereglar og Vedtekter 

 Oppdatering av Nettside 

 Dugnad våren/haust 2021 

 Økonomi vert handsama i kvart styremøte 

 Sal/leige av båtplassar 

 Sikring av El-anlegg 

 Sikring av fortøying av utriggar/brygger 

 Støydemping klubbhus 

 Gjennomført internkontroll og eksternkontroll for EL- installasjonar. 
 

Arbeidsgruppe: 
Har gjennomført 17 arbeidsmøte i 2021. 

 Administrasjon utleige av klubbhus 

 Gjennomgang av kontrakt utleige av klubbhus 

 Gjennomgang/oppdatering nettsida 

 Forslag til «språkvask» av Hamnereglar og Vedtekter 

 Gjennomgang av lister for Sal/leige av båtplassar 

 Førebuing til naudsynt dugnad i hamna 
 

Aktivitet: 
 Grunna Covid19 Pandemien, så har medlemsaktiviteten vore betydeleg 

mindre. 
 Naudsynt dugnad har i stor grad vore gjennomført av styret, anna arbeid 

vart sett på vent. 
 Gjennomført internkontroll og eksternkontroll for EL- installasjonar. 

Foreininga er pålagd å ha eit internkontroll system for EL-anlegg HMS 
m.m. Internkontroll skal gjennomførast minst ein gong pr. år. 

 Oppgradering, og utbygging av datasystem i klubbhuset. 
 
Gjennomgang av årsmøtevedtak 
Styret har følgt opp dei oppgåver som vart behandla på årsmøte 2020. Grunna 
COVID 19 pandemien så slit vi med å organisere dugnadsarbeid  
 
Økonomi 
Styret har god kontroll på økonomien i laget. Uteståande fordringar er følgt opp. 
 



 
Straumsøyler på flytebrygge 
Det har vore gjennomført kontroll av alle straumsøyler i hamna.  
Det vert lagt opp til faste årlege rutinar for dette arbeidet. 
  
Hamna: 
Samla utgifter for vedlikehald av hamneanlegget er omlag kr. 31.450,00 
Det har vore utført mykje dugnad der ein har skifta til sterkare fester for 
utriggarar på brygge C. Nokre av desse har vore øydelagt, arbeidet med full 
utskifting er ikkje ferdig enno. Dugnadar har ikkje vore organisert slik som ein 
kunne ynskje grunna pandemien. Vi har  ofte gjennomført systematisk kontroll 
om at alt har sett trygt ut i hamna. Dette har vore gjort av hamne komité /styret.  
Vi har no vedlikehaldskontrakt med Marina Solutions. I siste tilsynsrapport 
varslar MS at anlegget no snart er 10 år. Dei ber oss å vurdere tilsyn i sjø, med 
tanke på utskifting av kjettingar i sjø. 
 
Styre vil elles minne om Hamnereglane sine paragrafar: 
4.3        Bytte av båtplass  
4.3.1  Båtplasseigarar som ønskjer å bytte plass, skal settast på "bytteliste" og 

vert gitt førsteretten  til ledig plass (Dette gjeld ikkje dei som er omhandla 
i Hamnereglane sine kapittel 4.2.2).       

 4.4  Utleige/leige av båtplass  

4.4.1 Det er ikkje høve å leige ut båtplassar på eiga hand.( sjå vedtekter) 
4.4.2 Foreininga, ved hamnesjefen, kan i samarbeid med båtplasseigar 

leige ut båtplassen dersom denne i ei lengre periode ikkje skal 
nyttast av båtplasseigar. Leigetakar må minst vere B-medlem, og 
betale årsavgift. 

4.4.3 Utleige skal tilbydast til den som har lengst ansiennitet og er utan 
båtplass. (sjå §2.2 i Vedtektene) 

4.4.4 Leigetakar skal følgje alle vedtekter og reglar på same måte som 
ordinære båtplasseigarar i foreininga. Båtplasseigar er framleis 
ansvarleg for plassen. 

4.4.5 Ved sal av båtplassen i løpet av leigeperiode, opp høyrer 
leigeforholdet i samsvar med leigeavtale. 

 
Kajakkplattform 
Foreininga søkte kulturmidlar for støtte til kajakk-plattform. Vi fekk avslag på 
søknad i 2020 og 2021. Vi vurderer å søke banker/forsikringsselskap om støtte 
til dette. 



Klubbhus 
Utleige: 
Huset har vore utleidd 7 gonger i 2021. Dette tross i at dei fleste arrangement 
har hatt store statlege avgrensingar og difor ført til mange av-bestillingar. Det 
vart tinga ekstra bosstømming i sommarsesongen for å halde på den gode 
kvaliteten i hamna. Erfaringa med dette er at det er naudsynt med ekstra 
bosstømming i sommarmånadane. 
 
Tilgang til lokalet: 
Kodeboks som vart sett opp for båtgjester har fungert og gjort det enklare med å 
gi dei tilgang til servicebygget. Vi får kopi av betalt hamneavgift, VIPS eller 
anna, og svarer på SMS med vedlagt kode.  
I 2021 har det vore stor pågang på servicebygget. Vi har difor i  2 mnd. av 
sommarperioden leigd inn reinhaldar for å holde høg kvalitet på reinhald og 
hygiene. 
 
Tiltak som står til rest: 
Rekkverk på rampe ved inngangsdør må på plass våren 2022. 
Klubbhuset har ikkje blitt beisa i 2021. Dette skal prioriterast i 2022. 
Tette til under altan slik at vi får lagerplass til «grovt utstyr». Dette arbeidet har 
vi starta ei litt meir omfattande planlegging av. 
 
Sluttkommentar: 
Alle medlemmer har eit felles ansvar for å gi melding på observerte avvik gjort i 
hamna, slik melding skal gjevast til båteigar og Hamnesjef. 
 
Det kom elles til uttrykk på årsmøtet at foreininga har fått melding frå Marina 
Solutions om at anlegget i sjøen er 10 år, og at det må påreknast ei større 
utskifting av festematriell i sjøen. Foreininga må ta høgde for ei større 
kapitalutgift. Årsmøtet er innstilt på at styret må starte prosessen på denne 
oppgåva med å lage ei prioriterings liste for utføring av arbeidet saman med 
Marina Solutions. 
 
Styret 
 
 
 
 



4. Regnskap 
 

       

Suløen Båtforening  
RESULTATREGNSKAP  

2021  

  Noter  2021   
       

Årskontingent   185 575   
Andre inntekter   175 075   

 Hamneavgift       31 867     
 Avgift omsetning båtplassar 1           79 782     
 MVA kompensasjon              8 148     
 Leige av klubbhus/parkering           19 800     
 Div. inntekter         1 104     
 Strøm medlemmer       34 374     
Sum inntekter     360 650    
       

Driftsutgifter   194 702   
 Strøm og IT 2           73 373     
 Forsikringar og komm.utg            68 490     
 Medlemskap KNBF            10 050     
 Andre utgifter 3           42 788     
Sum utgifter     194 702    
             
Resultat før finanspostar     165 948    
 Renteinntekter   209   
 Renter på lån   15 548   
 Andre finanskostnader   194   
Resultat        150 415    
       

       

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       

  



BALANSE 

 31.12.2021   

  Noter     
Bryggjeanlegg   4 513 156   
Servicebygg   1 181 495   
Fordring medlemmer   7 628   
Bankinnskot, kontantar o.l.   265 092   
Sum eigendelar     5 967 371    
       
       
       
Innskott/opptent kapital 4  5 530 829   
Lånegjeld   414 407   
Leverandør gjeld   22 135   
Sum gjeld og eigenkapital     5 967 371    
       
       

Noter 2021 
Note 1   Omsetning båtplassar      
 Innbet. utestående ved sal av plass  23 782   
 Omsetting båtplassar   6 000   

 Forskudd dugnad Redningsbåt   50 000   
 Totalt   79 782   
       
       
Note 2   Strøm/IT/Data/Internett      
 Strøm Tafjord   42 293   

 Internett   12 308   
 Div data og AV utstyr til huset  18 772   
 Totalt     73 373   
       
       

Note 3   Andre utgifter      
 Forbruksartiklar og vask sommar 2021 9 098   
 Utgifter vedl.hald brygger   31 450   
 Fotocelle og rep. Lås   2 240   
 Totalt     42 788   
       
       
Note 4   Opptent eigenkapital      
 Inngåande eigenkapital i år   5 380 413   
 Årets resultat   150 415   
 Utgåande eigenkapital i år     5 530 829   



Revisjonsmelding 

 

 
Vedtak: Årsmøtet vedtok rekneskapen utan merknad. 



5.  Innkomne forslag 
A) Forslag: Styret forslår å bygge «uthus» samlokalisert med brannvesen for å lagre 

utstyr, mm. Bygget vert på 2 etasje med omfang slik presenterte teikning syner. 
Kostnad skal bygrensas til 200.000 kroner. Byggesummen vert lånefinansiert, og 
skal i sin heilheit betenes av leigeinntekter. Det må påreknast noko dugnad. 

 

Innstilling: Styret ber årsmøte om å vedta bygging av tilbygg (uthus) for lagring av
 utstyr, mm. Slik dette ligg føre i forslag. 

 Vedtak: Innstillinga vedtatt. 

 

 

B) Forslag: Styret ber om støtte til å utsette indeksregulering (KPI) av båtplassar for 
året 2022. 

 Innstilling: Styret ber om støtte til endring av regulering til kr 0 i 2022. 

 Vedtak: Innstillinga vedtatt 

  

  

C) Forslag: Kontingent for 2022 

 Innstilling: Styret ber årsmøte vedta ingen endring for kontingent i 2022 

Vedtak: Innstillinga vedtatt 

 



D) Forslag: Dugnadsavgift for 2021 fell vekk grunna Covid 19. 

Innstilling: Styret ber årsmøte vedta at dugnadsavgift fell vekk for 2021. 

Vedtak: Innstillinga vedtatt  

  

E) Forslag: Ved framhaldande høg straumpris, ber styret om fullmakt til å justere 
dagens pris på som er kr. 1,00 pr. kW/t.  

 Innstilling: Styret ber årsmøte å gi positivt vedtak til saka. 

 Vedtak: Innstillinga vedtatt 

 

 

 

F) Forslag: Endring i Hamnereglar § 4.4 og 5.1 
 

4.4 Utleige/leige av båtplass  
4.4.1 Det er ikkje høve å leige ut båtplassar på eiga hand. 
4.4.2 Foreininga, ved hamnesjefen, kan i samarbeid med båtplasseigar leige ut båtplassen      
dersom denne i ei lengre periode ikkje skal nyttast av båtplasseigar. Leigetakar må minst vere 
B-medlem, og betale årsavgift. 
 
Begrunnelse: Grunnlag for endring er at styret ser at det krev mykje arbeid med å 

administrere og følgje opp om leigetakarar har betalt B-medlemskap.  
Eit B-medlemskap har like rettar som A-medlem i vedtektene. Det som skilje er at det 

eine medlemmen har båtplass og den andre ikkje. 
For at det skal ver likebehandling legg styret fram forslag om å trekke ut siste linje i 
Hamneregler § 4.4.2.  
 
Innstilling: Styret innstiller til årsmøte at siste linje i § 4.4.2 skal strykast. (gjeld B-
medlem). 
 
Vedtak: Innstillinga vedtatt 
 
 
G) Forslag:  
5.1.3 (Nytt punkt) Kvar båtplass eigar er sjølv økonomisk ansvarleg for vedlikehald 

av utriggar og fortøyings feste på eigen plass. Større utgifter kan vere 
forsikringssak. 

Innstilling: Styret ber årsmøte om tillegg til tekst i § 5.1.3. Båteigar står ansvarleg for 
båtplassen sjølv om ein leiger ut. 
 
Vedtak: Innstillinga vedtatt 



Forslag til utviding av Hamne-komité og Husstyre 
Vedtektene § 5.3 Andre komitéar og utval kan bli oppnemnt av årsmøtet eller styret, og 
utfører oppgåver iht. instruksar eller dei rammene som vert gitt av oppdragsgivar.  

H) Forslag: Val av «bryggeansvarlege» i hamna – utviding av Hamnekomite 

Årsmøte vel «Bryggeansvarlege» for kvar brygge vest (A), midt (B/C), aust (D/E) i hamna.                        
Bryggeansvarlege» sit ansvar  er å  bla. å koordinere dugnad på den Piren (brygga) ein 
tilhøyrar.  

Bryggeansvarlege» er ein del av Hamnekomiteen og er underlagt Hamnesjefens mynde. 
Hamnekomiteen består av 2 styremedlemmar og 3 medlemmar 

Innstilling: Styret innstiller til årsmøte om å opprette bryggeansvarlege i hamna Desse vert 
ein del av hamnestyret. 

Vedtak: Innstillinga vedtatt 

 

I) Forslag: Utviding av Husstyret 

Husstyret består i dag av to personar der ein av dei er leiar. Det viser seg at det er behov for å 
utvide styret med ein person grunna arbeidsbelastning. Ved å utvide, vil ein kunne fordele 
oppgåver på fleire personar. Kasserer bør ha ansvar for utleige, det praktiske arbeidet ved 
utleige vert lagt til medlemmane i Husstyret. 

 Leiar husstyre  2 år    
 Medlem  1 år   
 Medlem  1 år 

Innstilling: Styret innstiller til årsmøte om å utvide styret med 1 personar, og vedta at 
kasserar har ansvar for utleige. Medlemmane i utvalet har ansvar for det praktiske arbeidet 
ved utleige. 

Vedtak: Innstillinga vedtatt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7. Handlingsplan 2022 



 
 Beise klubbhus            kr. 4000,- 

 Reingjere brygger for «groe», tare m.m.  

 Kontrollere straum på strømsøyler 

 Rekkverk inngang  

 Hindre innsig av vatn under altan sør og vestside, for å 
beskytte bla. EL- og vatnanlegg.           Kr. 15.000,- 

 Ny oppmerking av brygge plasser og straumsøyler. 

 Oppgradering av alle båtplassar:  

 Hamnestyret sender ut brev med illustrasjonar, slik at kvar båtplasseigar borer hol og 
førebur for nytt feste til utriggar.  

 Informasjonsskilt på gjestebrygge må prioriterast i 2022. 

 Starte arbeid med tilbygg innan for dei rammer som årsmøtet har gitt. 

 Visuell sjekk av innfesting til bryggjeanlegget vårt. Dette for å planlegge vedlikehald 
av anlegget slik som Marina Solutions har åtvara foreininga om. 

 
Innstilling: Styret ber årsmøte om å vedta Handlingsplan for 2022 
 
Vedtak: Innstillinga vedtatt 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. Budsjett 2022 



 

    
 

     

Årskontingent   188 400 
Andre inntekter   88 000 

 Hamneavgift 30 000  
 Avgift omsetning båtplassar 3 000  
 MVA kompensasjon 4 000  
 Leige av klubbhus/parkering 20 000  
 Div. inntekter 1 000  
 Strøm medlemmer 30 000  

Sum inntekter     276 400  

     

Driftsutgifter   188 000 

 Strøm og IT 65 000  
 Forsikringar og komm utg. 70 000  

 

Medlemskap KNBF 11 000 

 Serviceavtale MS 7 000 

 Andre utgifter 35 000  
Sum utgifter     188 000  

     

Resultat før finanspostar   88 400   

     

 Renteinntekter  200 

 Renter på lån  -16 000 

 Andre finanskostnadar  -800 
Resultat    71 800  

     

 Nedbetaling lån 70 000  
    

     
Innstilling: Styret innstiller til årsmøte om å vedta budsjett slik det er lagt fram. 

Vedtak: Innstillinga vedtatt 

 

9.Val 

 Leiar,   1 år : Johnny Nybø   På val 2022 



 Nestleiar   2 år : Thorstein Vasset  På val 2023 
 Kasserar   2 år :  Jan Helge Stadsnes  På val 2022  
 Styremedl./skrivar 2 år :  Terje Holmedal  På val 2023 
 Styremedl./Hamnesjef 2 år :  Kåre Steinsvik  På val 2022  
 Varamedl.   1 år :  Boris Erwied   På val 2022 
 Varamedl.   1 år Kåre Dybvik   På val 2022 

 

Val Hamne komité 

 Hamnesjef,  1 år : Thorstein Vasset  På val 2022 
 Medlem    2 år:    Kåre Steinsvik  På val 2023 
 Bryggeansvarleg A    1 år Anja/Tage Vasset  På val 2023 
 Bryggeansvarleg B/C 1 år Odd Magne Stave  På val 2023 
 Bryggeansvarleg D/E 1 år Kristian Devold  På val 2023 
  

Val Husstyre 

 Leiar husstyre   1 år  Terje Holmedal  På val 2023 
 Medlem   1 år  Harald Drågen  På val 2023 
 Medlem   1 år  Rolf Gudmundset  På val 2022 

Valkomité 

 Leiar,   1 år:   Nils Ramsli   På val 2022 
 Medlem,   2 år:   Hans Egseth   På val 2023  

Revisor 

 Revisor,   2 år: Oddbjørn Storsten   På val 2022 

 

Innstilling: Valkomitéen innstiller til årsmøtet om å vedta forslaget på val på tillitsvalte. 

Vedtak: Innstillinga vedtatt 

 

 


